



銀獎

Silver Award

物業管理

Property Management



信和管業優勢
Sino Property Services

信和物業管理有限公司
宏天廣場

Sino Estates Management Limited
Skyline Tower

環保理念：

- 全民皆兵 — 透過刊物、培訓及活動，全面策動各員工及業戶參與環保計劃
- 深入淺出 — 環保政策切合實際需要，採用簡單方便配套以確保容易實踐
- 習以為常 — 讓環保成為員工及業戶的生活習慣，方能持之以恆

Green Rationale:

- Total Involvement — Induce participation of all staff and customers through newsletters, training programmes and green activities
- User Friendliness — Use simple and practical measures to employ our green policies
- Second Nature — Our ultimate goal is to make green practices a habit of our staff and customers



信和積極發展綠色交通配套，於信和管理的多個停車場裝設逾100個電動車充電站，免費為客戶提供電動車充電服務。
To promote and support electric vehicles, we have installed more than 100 charging stations in a number of the carparks under our management, providing free charging service to customers.



宏天廣場與匡智會轄下匡智松嶺綜合職業訓練中心合作，於九樓天台建有機苗圃「Mission Green Top」，既推動環保，亦促進傷健共融。
We partnered with Hong Chi Pinehill Integrated Vocational Training Centre to develop "Mission Green Top", a pilot rooftop garden at Skyline Tower.



已加裝太陽追蹤系統的太陽能發電系統，以提供大廈部分電力。
Our electricity supply is partially provided by solar energy with Sun Tracking for PV system.



宏天廣場空中花園佔地逾10,000平方呎，大大增加綠化面積。
Innovative rooftop garden - 10,000 sq. ft of extensive green space for tenants at Skyline Tower